
PROTOKÓŁ

ZE  SPOTKANIA  ZARZĄDU  STOWARZYSZENIA  WSPIERANIA
ROZWOJU  LETNISKA  JODŁÓW  ORAZ  RADY  SOŁECKIEJ  JODŁOWA

Z  PANIĄ WÓJT GMINY WIEJSKIEJ NOWA SÓL
 w dniu 13 stycznia 2017 r.

I. Porządek spotkania:

1. Przedstawienie działań Stowarzyszenia w roku 2016 i plan działań na rok
2017. Współpraca z Radą Sołecką i Gminą  Nowa Sól w tym zakresie.

2. Plany dotyczące „cypla”.

3. Rozbudowa sali wiejskiej o część sanitarną i socjalną.

4. Działania niezbędne dla poprawy stanu dróg w Jodłowie.

5. Oświetlenie osiedla Sosnowego.

6. Strona internetowa Gminy.

II. W spotkaniu uczestniczyli:

Izabela Bojko - wójt Gminy Nowa Sól
Mirosław Wojtczak - prezes Stowarzyszenia
Jerzy Klimecki - sołtys Jodłowa
Maria Piotrowicz - sekretarz Stowarzyszenia i członek Rady Sołeckiej
Krystyna Klimecka - skarbnik Stowarzyszenia
Edward Malicki – członek Rady Sołeckiej.

III. Przebieg spotkania:

1. Prezes Mirosław Wojtczak przedstawił działania Stowarzyszenia w roku
2016 oraz plany na rok 2017, ze szczególnym uwzględnieniem następujących projektów:

 trasy rekreacyjne
 turnieje siatkówki plażowej
 rajdy rowerowe
 promocja Jodłowa
 Gaj Wandy
 wycieczka integracyjna dla członków Stowarzyszenia i mieszkańców
 akcja „Sprzątamy Jodłów”.
W realizacji niektórych działań zarząd Stowarzyszenia zaproponował szerszą współpracę
z Gminą Nowa Sól. Dotyczy to zwłaszcza organizacji dwóch turniejów siatkówki
plażowej oraz przedsięwzięcia polegającego na ratowaniu kasztanowców w Gaju Wandy.



Pani Wójt zadeklarowała pomoc w sfinansowaniu turniejów. Poparła również pomysł
nawiązania współpracy ze szkołą w Lubięcinie w celu zorganizowania w Gaju Wandy
akcji ekologicznej z udziałem uczniów.
W związku z akcją „Sprzątamy Jodłów” pani Wójt obiecała pomoc w wywozie zebranych
śmieci.

2. Pani Wójt poinformowała zebranych o przeprowadzonej inwentaryzacji „cypla”
oraz o zamiarze złożenia w styczniu wniosku do RPO woj. lubuskiego w celu pozyskania
funduszy na zagospodarowanie „cypla”.
Koncepcję zagospodarowania tego miejsca opracowuje aktualnie projektant Arnold
Drynkorn z pracowni PLAN z Zielonej Góry ul. Browarna 1.
W dalszej części dyskusji na temat „cypla” zarząd Stowarzyszenia i Rada Sołecka
przedstawili swoje uwagi dotyczące koniecznych zmian na „cyplu”:
 utworzenie drugiej plaży
 zlikwidowanie starych kładek
 miejsce na ognisko
 wiata wypoczynkowa
 wymiana koszy na śmieci na większe
 budowa węzła sanitarnego.
Stanowisko pani Wójt w sprawie „cypla” jest zbieżne ze stanowiskiem zarządu
Stowarzyszenia oraz Rady Sołeckiej. Strony zgodziły się co do tego, że nie ma możliwości
prowadzenia pola kempingowego na terenie „cypla” i nie wchodzi w grę pobieranie opłat
za korzystanie z plaży.

3. Omówiono sprawę koniecznej rozbudowy sali wiejskiej o część socjalną i
węzeł sanitarny. To działanie nie zostało ujęte w budżecie gminy na rok 2017, co bardzo
utrudnia pozyskanie zewnętrznych funduszy. Zarząd Stowarzyszenia i Rada Sołecka
zadeklarowały wspólne z gminą pokrycie kosztów wykonania projektu w tym roku.
Umożliwiłoby to starania o pozyskanie dotacji w następnych edycjach rozdziału środków
z Unii Europejskiej.
Pani Wójt zobowiązała się do szybkiego sfinalizowania sprawy odkupienia od pana
Edwarda Malickiego części gruntu, na którym stoi sala wiejska.
Zarząd Stowarzyszenia zabiega o wyposażenie sali wiejskiej w okresie od maja do
sierpnia w kabinę WC.

4. Pani Wójt przedstawiła plan działań Gminy w kwestii poprawy stanu dróg
w Jodłowie. W roku 2017 Gmina zamierza zlecić wykonanie projektu remontu głównej
drogi asfaltowej na całej jej długości, aby na jego podstawie w roku 2018 pozyskać
zewnętrzne środki finansowe z programu przebudowy i budowy dróg lokalnych na lata
2016-2020 tzw. „Schetynówka”. W toku dyskusji zebrani uznali to działanie za zbyt
kosztowne i mało realne. Opowiedzieli się za możliwie szybkim remontem drogi ze
środków własnych gminy. Przedstawili również inne pilne potrzeby w zakresie naprawy
dróg w Jodłowie.
Pan Sołtys zwrócił uwagę na konieczność naprawy i zabezpieczenia mostku na drodze
pożarowj nr 11.



5. Zarząd Stowarzyszenia zaproponował przeniesienie kilku lamp oświetleniowych
starego typu, obecnie zbędnych, na osiedle Sosnowe i jednej lampy w miejsce pozbawione
oświetlenia na osiedlu Dębowym.
Pani Wójt zadeklarowała przeprowadzenie odpowiednich uzgodnień z firmą energetyczną
w sprawie realizacji tego zadania.

6. Prezes Mirosław Wojtczak zasugerował utworzenie na stronie internetowej Gminy
zakładki „Organizacje pozarządowe”, która by zawierała między innymi:

 wykaz organizacji
 ogłoszenia
 wyniki konkursów
 terminy konsultacji
Istnieje również pilna potrzeba wprowadzenia  zakładki przedstawiającej projekty uchwał
przed posiedzeniami Rady Gminy.

Ponadto zebrani dyskutowali jeszcze o innych sprawach związanych z Jodłowem.
Spotkanie przebiegało w miłej, przyjaznej atmosferze.

Protokolant:

Maria Piotrowicz


